
Aan:  Gemeente bestuurders van de gemeente Alphen aan den Rijn en gemeente Nieuwkoop 

Van:  Huisartsen uit de regio Alphen aan den Rijn 

 mailadres: j.j.degroot@outlook.com  

 

Betreft: Zorgen over verdwijnen nachtelijke huisartsenzorg Alphen aan den Rijn  

 

       Regio Alphen aan den Rijn, november 2017  

Geachte bestuurders,  

Huisartsen uit de regio Alphen aan den Rijn en Nieuwkoop maken zich grote zorgen over de 

continuïteit van de huisartsenzorg in de nacht voor de regio Alphen en omstreken.                                                                                                                                                          

Zoals het er nu naar uitziet zullen patiënten uit de regio rond Alphen, wanneer de nieuwe 

HuisArtsenPost bij het LUMC gereed is (verwacht medio 2018/2019) voor een nachtelijk consult naar 

het LUMC moeten afreizen. (Zoals beschreven in het beslisdocument samenvoeging Duin en 

Bollenstreek met SHR.) In Alphen aan den Rijn is dan in de nacht slechts een visite-arts aanwezig, met 

als doel een doktersassistente uit te sparen. 

Deze plannen zijn ingegeven door de wens van Z&Z om te bezuinigen op het aantal 

doktersassistentes in de nacht.  

Door deze bezuiniging worden patiënten gedwongen om met heftige pijn, angst of andere klachten 

in een spoedeisende situatie vele kilometers bij nacht en ontij te reizen. 

Onder gunstige omstandigheden betekent dit dat mensen in een stressvolle situatie mogelijk 30 tot 

50 minuten onderweg zijn. Onder ongunstige omstandigheden, zoals sneeuw, ijzel en spits, 

verdubbelen deze tijden waarschijnlijk, ook al omdat zij zich naar een relatief onbekend gebied 

moeten verplaatsen.  

Wij vinden deze ontwikkelingen onacceptabel. Wij vinden dat de huisartsenzorg een toegankelijke 

voorziening moet blijven. 

Bovendien denken wij dat de beoogde besparing niet wordt bereikt. De druk op de huisartsenpost in 

het LUMC zal met de nieuwe plannen groter worden, waardoor daar waarschijnlijk meer menskracht 

nodig is. Bovendien zal de visite- arts in Alphen aan den Rijn minder efficiënt kunnen worden ingezet. 

Waarschijnlijk gaat de visitearts laagdrempeliger visites rijden, hetgeen duurder is.  

En als dit toch een bezuiniging zou blijken te zijn, vinden wij dat dit, gezien onze zuinige en toch al 

efficiënte manier van werken, een verkeerde keuze om te bezuinigen is.  

Wij doen daarom een dringend beroep op de bestuurders van Z&Z en SHR om deze plannen te 

herzien. Zodat nachtelijke huisartsenzorg in de regio gegarandeerd, en de zorg werkelijk toegankelijk 

blijft (wat een uitgangspunt is van de SHR in samenwerking met DDDB).  

Tevens willen wij de noodklok luiden over het verdwijnen van de apotheekvoorziening in de 

nachtelijke uren in Alphen aan den Rijn. Het is niet voorstelbaar dat met zoveel beschikbare 

apothekers het niet mogelijk is om in een dergelijk groot gebied een apotheek open te houden.  

Aan de colleges van B en W van de gemeenten vragen wij op te komen voor de belangen van hun 

inwoners en hierover in overleg te treden met SHR en Z&Z. 

Namens de huisartsen uit onze regio, Dr De Groot (Zevenhoven) en Dr Gorissen (Langeraar). 
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